
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 19. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

11.06. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

 
Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifík  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš,    Ing. Jozef Repaský ,Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík – príchod 17.40 hod.      
3 ospravedlnení- Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák,   Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednosta MsÚ: Mária Džugasová 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Mgr. Toporcerová - Korzár, Milan Straka, Viliam Baloga, Tomáš Tauber, 
Marek Janičko, Marta Ferková, Milan Hovanec, Mária Lesňáková, Vira Novotná, Mária 
Lenárthová, Ján Hovanec, Magda Čarna, Jana Ludrovská, Marta Štiberová, Alena Uhrínová, 
Monika Tauberová  
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie   
                       Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                    2. Pripomienky občanov 
                  3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
                    4. Činnosť komisií MsZ 
  5. Príprava slávnostného zasadnutia MsZ 20.06. 2008 

- organizačno technická príprava 
- schválenie cien mesta a cien primátora a výšky cien 

  6. Zmeny v rozpočte mesta na r. 2008 
         7. Interpelácia poslancov 
  8. Rôzne 
  9. Diskusia 
  10. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifík, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia a jeho zmeny, ktorý predložil primátor 
mesta. 

 
Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária Overovatelia:         Ján Čurilla 
   Mgr. Kočiš Ján                        Mgr. Baloga Vladimír 

Michal Vaľko       
    
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
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2. Pripomienky občanov 
 

p. Tauberová – požaduje od primátora mesta vysvetlenie postupu mesta pri riešení 
situácie na Vajanského ulici 

 
p. Fecková – upozorňuje na neporiadok na Vajanského ulici, ktorí vytvárajú Rómovia 
 
Primátor mesta  p. Ľ. Fifik: 
Informuje prítomných a poslancov, že občania Sp. Vlach podpisujú petíciu proti predaju 

starých domov neprispôsobivým občanom. 
Zároveň primátor mesta načrtol náklady mesta pri zriadení mestskej polície a dodal, že 

samotná hliadka nedokáže vyriešiť všetky problémy nielen danej ulice, ale aj celého mesta, 
preto navrhol, aby mesto prijalo úver, ktorého použitie bude zamerané na odkupovanie 
rodinných domov na Vajanského ulici. Neskôr postupne sa budú asanovať jednotlivé domy až 
sa dosiahne zámer uvedený v Územnom pláne mesta. Následne na to sa pozemky budú 
upravovať a parcelovať. 

 
 Hlavný kontrolór mesta  Ing. Stanislav: 
Predniesol stanovisko hlavného kontrolóra k úverovým možnostiam mesta v zmysle 

zákona o rozpočtových pravidlách a upresnil súčasnú situáciu úverového zaťaženia mesta, 
kde dodal, že pri zahrnutí všetkých záväzkov mesta je možná výška úveru vo výške 13 mil. 
Sk. Navrhuje navýšenie limitu municipálneho úveru v Dexia banke bez uzatvorenia novej 
zmluvy. Na základe toho by mesto pokračovalo v pravidelných splátkach ako malo rozvrhnuté 
doposiaľ a lehota splatnosti by sa zmenila a to na 10 rokov. Mesto bude ručiť pôvodnou 
zmenkou a zaplatí sa jednorázový poplatok za vybavenie a úpravu úveru. Cash flow banky je 
pozitívny. 

 
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M. - pýta sa primátora aký bude postup mesta. 
 
Primátor mesta  p. Ľ. Fifik odpovedá: 
Po navýšení úveru mesto najprv začne odkupovať rodinné domy od neprispôsobivých 

občanov a neskôr sa oslovia aj ostatní vlastníci domov. Keďže Vajanského ulica je zaradená v 
asanačnom pásme nebude možné navyšovať ceny  rod. romov. Samotná výška a cena rod. 
domov bude stanovená na základe odhadu znalca.  

 
Poslanec Mgr. Baloga  a poslanec Ing. Repaský – položili otázku primátorovi, či 

Rómovia chcú predať domy 
Primátor mesta  p. Ľ. Fifik odpovedá:  - áno, s niektorými som už rozprával a súhlasili s 

odkúpením ich domov.  
Zároveň primátor vyzval všetkých poslancov, aby aktívnejšie zastávali svoje miesto v 

poslaneckom zbore. Poslanci sú volení občanmi mesta z jednotlivých ulíc, preto je 
samozrejmé, že im musí záležať na tom, aby mesto preventívne zasahovalo v podobných 
prípadoch a viac sa komunikovalo s občanmi. 

 
p. Čarná apeluje na to, aby mesto vzalo úver a takto riešilo situáciu na Vajanského ulici. 
  
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M. sa opýtala prítomných občanov z Vajanského 

ulice, či budú ochotní predať domy za prístupné ceny vzhľadom k tomu, že Vajanského ulica 
je zahrnutá v asanačnom pásme podľa ÚP a dodala, že mesto nemá možnosti náhradného 
ubytovania. 
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p. Tauberová odpovedala, že väčšina občanov súhlasí s odpredajom nehnuteľností a sú 
si vedomí, že mesto nemá náhradné bývanie, preto už mnohí si hľadajú aj iné možnosti 
bývania. 

 
Poslanec J. Čurilla : opýtal sa primátora, že ako bude prebiehať samotná asanácia časti 

ulice. 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval prítomných, že sa začnú postupne odkupovať 

nehnuteľnosti od neprispôsobivých občanov a následne sa pristúpi k ich asanácii a to počas 
dlhšieho obdobia. Čiže budú sa vytvárarať tzv. diery medzi domami. Samotná asanácia si 
vyžaduje dlhší čas. 

Po tejto diskusii poslanci prijali uznesenie na základe stanoviska hlavného kontrolóra, 
kde navýšili limit municipálneho úveru o 13 mil. Sk 

 
P. Lesňáková apeluje na poslancov, že schválili vysoký poplatok za komunálny odpad 

pre občanov, ktorí sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí a zároveň sa sťažuje na nefungujúcu 
charitu v meste  a žiada poslancov, aby tento stav riešili. 

 
Hlavný kontrolór mesta  Ing. Stanislav:  odpovedal na apeláciu vzhľadom na výšku 

poplatku za KO. Poslanci vo VZN schválili na základe príslušného zákona o miestnych 
daniach a poplatku za KO, že ak sa niekto dlhodobo zdržiava v zahraničí, poplatok za KO sa 
zníži a to na základe predloženia hodnoverného dokladu, ktorý musí byť každoročne 
obnovovaný a dokladovaný na príslušný rok na odd. MsÚ. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval prítomných, že zmluva so Spišskou katolíckou 

charitou je uzatvorená na celý rok 2008 a mesto poskytlo charite na základe ich žiadosti 
dotáciu vo výške 140 tis. Sk na rok 2008, ktorá na základe schváleného rozpočtu je na ich 
účet poskytovaná v 1/12 sumy. Zároveň prečítal  prítomným list riaditeľa SPKCH, kde sa 
poukazuje na súčasný stav. 

 
Ing. Repaský – poslanec a predseda sociálnej komisie dodal, že opatrovateľská služba 

v meste funguje, žiadosti MsÚ eviduje a v súčasnosti sa aktualizuje celkový stav zmlúv 
opatrovateliek a možnosti mesta v tejto oblasti. 

 
p. Baloga – poukazuje na vysoký poplatok za KO najmä v časti Zahura, voľne sa 

pohybujúce psy v meste, najmä v nočných hodinách a žiada vyčistenie a preplach kanálu na 
Lipovej ulici. Taktiež  podľa neho mal byť občasník Sp. Vlach zdarma a nie za 5,- Sk. 

 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik – pre majiteľov psov v meste bude odvysielaný oznam 

v mestskom rozhlase. Poplatky za KO boli schvaľované vo VZN až po uplynutí lehoty na 
pripomienkovanie, však je možné riešiť niektoré prípady individuálne. Kanál na Lipovej ulici 
sa bude riešiť priebežne. 
  
  
3. Kontrola uznesení MsZ 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová previedla kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 18. 
riadnom zasadnutí dňa 13.05. 2008. Informovala, že primátor mesta využil sistačné právo 
a uznesenie č. 18/2 časť B. nepodpísal a vrátil na opätovné prerokovanie.    
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Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval prítomných poslancov o dôvodoch, prečo 
nepodpísal dané uznesenie a vrátil ho na opätovné prerokovanie do zastupiteľstva. Navrhuje 
objekt Koniarne v časti Zahura odpredať podľa znaleckého posudku prihlásenému 
záujemcovi, Mesto nemá dostatok finančných prostriedkov na opravu a rekonštrukciu daného 
objektu v tohtoročnom rozpočte mesta a Koniareň nie je v súčasnosti investičnou prioritou 
mesta. Je potrebné peniaze investovať inam a riešiť dôležitejšie stavy a situácie. Taktiež je 
možná aj výmena  objektu Koniarne aj s pozemkom za pozemky v súkromnom vlastníctve v 
časti Turlíky, kde je v súčasnoti motocrossová dráha samozrejme taktiež po spracovaní 
znaleckého posudku. Motocrossová dráha doposiaľ nie je majetkovo – právne vysporiadaná. 

 
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M. – zdôrazňuje, že je potrebné, aby mesto 

prednostne investovalo finančné prostriedky na riešenie stavov priamo v meste ako je napr. 
kanalizácia, cesty a pod. Koniareň v časti Zahura nie je prioritou mesta aj z dôvodu, že 
budova je veľmi schátralá a na jej rekonštrukciu by bola potrebná veľká investícia. 
 

Poslanec J. Čurilla : podporuje návrh výmeny pozemkov v časti Zahury s pozemkami 
v časti Turliky. Je potrebné pozemky  motocrossovej dráhy čím skôr vysporiadať, pretože sa 
blížia majstrovstvá v motocrosse a môže byť ohrozený ich priebeh. 

 
Na návrh primátora mesta poslanci MsÚ opätovne hlasovali a keďže všetci poslanci 

boli proti, uznesenie č. 18/2 stráca svoju platnosť. Poslanci uznesenie č. 17/11 upravili 
a v novom uznesení odsúhlasili predaj objektu Koniarne v časti Zahura aj s pozemkom.  

 
Riaditeľka MŠ, SNP 1 p. Novotná V. upozornila poslancov MsZ na nedostatky 

v uznesení č. 18/15, ktorým bola schválená prevádzka MŠ počas letných prázdnin. K tomuto 
uzneseniu a aj k prevádzke MŠ predniesla svoje stanovisko. MŠ bude v prevádzke počas 
mesiaca august 2008, t.j. 3 týždne. 

Žiada poslancov MsZ, aby s aurgentne riešila prevádzka a kapacita v MŠ. V súčasnosti 
je zapísaných 83 detí a budova MŠ postačuje kapacitne pre 53 detí. Je potrebné zriadiť novú 
triedu. 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik  ako aj poslanci MsZ zobrali na vedomie stanovisko 
riaditeľky MŠ k prevádzke počas letných prázdnin ako aj ku kapacitnom zabezpečení budovy. 
V súčastnosti sa mesto snaží túto situáciu riešiť a to tým, že sa podal projekt na rozšírenie 
a  modernizáciu prevádzky MŠ, kde dúfa, že bude podporený. Taktiež je možná alternatíva na 
sprevádzkovanie 1 triedy v starých priestoroch  MŠ tým, že sa daná budova bude postupne 
rekonštruovať s dôrazom na opravu toaliet. 

Po diskusii poslanci MsZ prijali uznesenie a problematike v oblasti kapacitného 
zabezpečenia MŠ sa budú ešte prednostne venovať na najbližších zasadnutiach MsZ. 

 
4. Činnosť komisií MsZ 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík vyzval predsedov komisií, ktorí mali zasadnutie, aby 
informovali o činnosti svojich komisií. 

 
Poslanec Mgr. Blaščák informoval, že ekonomická komisia bude mať zasadnutie až po 

polročnej uzávierke a bude sa zaoberať úpravou rozpočtu na rok 2008. 
 
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M.  – predsedkyňa komisie na ochranu poriadku 

informovala prítomných, že mali 2x zasadnutie, kde sa rokovalo o postupe pri riešení 
sťažností a v mesiaci jún sa prerokovávali niektoré sťažnosti. Zároveň predniesla sťažnosť p. 
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Garančovskej vo veci odpredaja pozemku p. J. Jánošíkovi slúžiaceho ako prístupová cesta 
a vyzvala p. Ing. Jánošíka, poslanca MsZ, aby sa k danej veci vyjadril. 

Ing. J. Jánošík – poslanec zaujal svoje stanovisko k predaju pozemku, ktorým sa 
obmedzil prístup  p. Garančovskej k žumpe. Ing. Jánošík je sused p. Garančovskej a tvrdil, že 
doposiaľ nebol žiadny problém. 

Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M.  na záver dodala, že táto sťažnosť bude ešte 
opätovne prerokovaná, kde sa preukážu vlastnícke práva daného pozemku. Túto sťažnosť 
bude ďalej posudzovať komisia výstavby, kde je predsedom poslanec J. Čurilla. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík predniesol sťažnosť p. Dzurovej z Kukučínovej ulice, kde 

upozorňuje na doposiaľ nedoriešený stav stúpajúcej vody v pivniciach  a zároveň má 
námietky voči rozhodnutiu MsZ, kde sa určil postup prác pri riešení tejto problematiky. Po 
diskusii poslanci prijali uznesenie, kde súhlasia s riešením problému na tejto ulici tak, že sa 
popri ceste vykope a uloží nový hlavný rad drenážneho potrubia, na ktorý sa môžu dotknutí 
občania napojiť. 

 
Ing. Repaský J.  – predseda sociálnej a zdravotnej komisie informoval prítomných, že 

na zasadnutí komisie riešili súčasný stav opatrovateľskej služby v meste, ukončenie činnosti 
SKCH a poskytovanie služieb občanom. Komisia navrhla upraviť úväzky opatrovateliek 
a aktualizáciu žiadosti o opatrovateľskú službu. 

 
Ing. J. Jánošík – predseda kultúrnej komisie – informoval prítomných, že komisia sa 

zaoberala organizačnou prípravou MDD a prípravou osláv mesta. 
 
 

 
5. Príprava slávnostného zasadnutia MsZ 20.06. 2008 

- organizačno technická príprava 
- schválenie cien mesta a cien primátora a výšky cien 

 
Prednostka MsÚ p. M. Džugasová informovala prítomných o postupe príprav 

slávnostného zasadnutia a samotnom programe osláv mesta z príležitosti 765. výročia 
založenia mesta v dňoch 20.06. 21.06. a 22.06. 2008. Upresnila ešte zoznam pozvaných. 
Slávnostné zasadnutie sa uskutoční 20.06. 2008 o 14.00 hod. v sále KD, po zasadnutí budú 
hostia pozvaní na čašu vína. O 17.00 hod. bude kultúrny program ľudovej hudby Gregovci 
v kinosále KD. Pre pozvaných hostí bude pripravený raut v podobe švédskych stolov. 
Dňa 21.06. 2008 bude celý deň bohatý program nielen pre deti , ale aj pre dospelých. 
Popoludnie v Rudoľovej záhrade bude zamerané na koncerty niekoľkých skupín a večer bude 
júnová veselica s účinkovaním skupiny Tino. Počas dní 20.06 a 21.06. bude v meste 
organizovaný Vlašský trh. Dňa 21.06. 2008 bude o 16.00 hod. v KD vystupovať ĽS Čarnica 
z Košíc. Všetky akcie sú pripravené na plagátoch a budú včas expedované pre občanov i do 
susedných obcí a miest spolu s pozvánkami. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík navrhuje : 
cenu mesta vecný dar vo výške 5 tis. Sk. Ocenení:     DHZ Sp. Vlachy  
                Ľudová hudba Gregovci, Sp. Vlachy 
                Mestská ľudová knižnica Sp. Vlachy 
 
−cenu primátora mesta – vecný dar vo výške do 3 tis. Sk 
      Ocenený: doc. RNDr. Fr.Olejník, Košice  
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−pamätné listy 
   Dychová hudba Vlašanka 
   p. K. Gumanová 
   6 vzorných čitateľov mestskej knižnice 
 
 
6.  Zmeny v rozpočte mesta na r. 2008 

 
Primátor mesta navrhol zmenu v rozpočte mesta a požiadal stanovisko hlavného 

kontrolóra k danej zmene. Keďže oslavy mesta nie sú zahrnuté v rozpočte mesta je potrebné 
schváliť rozpočtové opatrenie. 

 
−rozpočtové opatrenie – presun rozpočtových prostriedkov vo výške 400 tis. Sk                        
z kapitoly 04513 na kapitolu 08209 s účelovým určením organizačno – technickej prípravy 
slávnostného zasadnutia MsZ a osláv mesta  v mesiaci jún 2008. 
 
7. Interpelácia poslancov 
 

Nebola žiadna interpelácia poslanca. 
 
8. Rôzne  

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík informoval poslancov o mnohých evidovaných odvolaniach, 

ktoré smerujú k výške poplatku za KO najmä v časti Zahura, čo je v súčasnosti poplatok vo 
výške 900,- Sk ako aj odvolania od občanov, ktorí sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí. 

 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav  k tejto problematike dodal, že na rok 2008 je 

VZN o miestnych daniach a komunálnom poplatku riadne schválené a zmeny sú možné až 
v závere roka s účinnosťou od 01.01. 2009. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík informoval poslancov o liste spol. TERA METAL 

SLOVAKIA, ktorá nás týmto informuje, že podpísala zmluvu so spoločnosťou ALCUPRO a 
začne prevádzkovať činnosť – ide o pretavovanie odpadu.  

Poslanci MsZ odporúčajú primátorovi mesta pozrieť a porovnať predošlé zmluvy. 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík informoval poslancov, že rekonštrukcia mestskej chaty 

v časti Zahura je už pred dokončením a žiada poslancov, aby sa začali zaoberať aj jej 
komerčným využitím najmä počas leta a určiť prevádzkovateľa chaty. 

 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav doporučil, aby činnosť a prevádzku chaty 

zabezpečovala spoločnosť Mestské lesy, s.r.o. prostredníctvom chatára. 
 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav predniesol poslancom MsZ správy 

o výsledkoch následnych finančných kontrol : 
−kontrola systému nakladania s pohľadávkami mesta 
−kontrola rozpočtového hospodárenia za rok 2007 rozp. organizáciou mesta MŠ, SNP 1 Sp. 
Vlachy 

 
Prednostka MsÚ p. M. Džugasová informovala poslancov o usmernení OR HaZZ 

SNV o ochrane úrody pred požiarmi v roku 2008. 
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9. Diskusia 
 

Nebol žiadny diskusný príspevok. 
 

10. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 

 Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 11.06. 2008 

 
 
 
 
Ľubomír Fifík       Mária Džugasová        
primátor mesta      prednostka MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:           Čurilla Ján 
 
 

Mgr. Baloga Vladimír 
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MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 19/2008 
 

Z 19. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 11.06. 2008 
 
Uznesenie č. 19/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) schvaľuje 
−program rokovania 19. riadneho zasadnutia MsZ dňa 11.06. 2008 aj so zmenami 
 
B.) volí 
−do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Mgr. Ján Kočiš                    

                     Michal Vaľko      
    
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko 
 
Uznesenie č. 19/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.)         berie na vedomie 
−pripomienky občanov z ulice Vajanského Sp. Vlachy, ostatných občanov mesta a riaditeľky 
MŠ , SNP 1  
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko 
 
Uznesenie č. 19/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.)         berie na vedomie 
−kontrolu plnenia uznesení MsZ z 18. zasadnutia dňa 13.05. 2008 
−úpravu uznesenia č. 18/15 zo dňa 13.05. 2008 v bode A. a zmenu uznesenia č. 15/10 zo dňa 
12.02. 2008 
−využitie sistačného práva primátorom mesta, ktorým nepodpísal  uznesenie č. 18/2 zo dňa 
13.05. 2008 a vrátil ho na opätovné prerokovanie 
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B.) schvaľuje 
   Uznesenie č. 15/10 
-   predloženie žiadosti o nenávratnú fin. pomoc /NFP/ v rámci opatrenia 1.1 ROP na 
realizáciu projektu „ Zefektívnenie prevádzky a modernizácia podmienok vzdelávania v ZŠ 
Spišské Vlachy „ , ktorý je navrhnutý pre ZŠ na Komenského 6 vo Sp. Vlachoch, čo je v 
súlade s PHSR mesta Spišské Vlachy 
−    zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 
−  financovanie oprávnených výdavkov projektu vo výške 5% z celkových oprávnených 
výdavkov na projekt, tj. vo výške  3 724 223,35 Sk a neoprávnené náklady vo výške 10 000 
Sk 
 
−  predloženie žiadosti o nenávratnú fin. pomoc /NFP/ v rámci opatrenia 1.1 ROP na 
realizáciu projektu „ Zvýšenie kapacity a úrovne predškolskej výchovy v MŠ Spišské Vlachy, 
ktorý je navrhnutý pre MŠ na  SNP 1 vo Sp. Vlachoch, čo je v súlade s PHSR mesta Spišské 
Vlachy 
−    zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 
−  financovanie oprávnených výdavkov projektu vo výške 5% z celkových oprávnených 
výdavkov na projekt, tj. vo výške  2 111 513,71 Sk Sk a neoprávnené náklady vo výške 10 
000 Sk 
 
   Uznesenie č. 18/15 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
A.) súhlasí 
−s  predĺžením prevádzky MŠ, SNP 1 počas letných prázdnin po dohode s riaditeľkou MŠ a 
podľa skutočného počtu prihlásených detí 
−           ruší  
−bod B textu uznesenia zo dňa 13.05. 2008 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 nepotvrdzuje 
−vrátené uznesenie č. 18/2  v časti B. zo dňa 13.05. 2008 
 
Hlasovanie MsZ :   0 za   :  8 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  0:8:0:0) 

 
Hlasovali proti:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Týmto uznesenie stráca svoju platnosť. 
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Uznesenie č. 19/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 schvaľuje 
−predaj  pozemku  pod objektom „Koniareň“  a samotný objekt koniarne v časti Zahura podľa 
znaleckého posudku formou verejnej súťaže na parcele č. 7333 KNC vo výmere podľa LV  
 
  Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
A.) berie na vedomie 
−stanovisko hlavného kontrolóra k úverovým možnostiam mesta v zmysle zákona o 
rozpočtových pravidlách 
 
B.) schvaľuje 
 
−navýšenie úverového rámca municipálneho úveru Mesta Spišské Vlachy v banke DEXIA Sp. 
Nová Ves o sumu 13 mil. Sk 
 
C.) súhlasí 
 
−aby účel úveru bol použitý na postupné odkupovanie nehnuteľností na Vajanského ulici v Sp. 
Vlachoch zaradenej do asanačného pásma podľa ÚP mesta 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
             berie na vedomie 
-  informáciu p. Novotnej - riaditeľky MŠ, SNP 1 Sp. Vlachy o reálnej kapacite MŠ a 
zapísaných detí na školský rok 2008/2009. 
MsZ sa touto situáciou bude ešte zaoberať v budúcnosti a zvažovať ďalšie alternatívy 
prevádzky MŠ a jej rozšírenia v inej budove 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
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Uznesenie č. 19/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
             berie na vedomie 
- správy predsedov  o činnosti komisií 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, 
Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
            súhlasí 
S riešením problému na Kukučínovej ulici takto: 
−vykopanie a uloženie nového hlavného drenážneho potrubia popri ceste, na ktorý sa môžu 
dotknutí občania napojiť 

 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/10 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) berie na vedomie 
−súčasný stav v rekonštrukcii mestskej chaty v časti Zahura  
 
B.) odporúča primátorovi mesta a finančnej komisii 
−vypracovať návrh jej komerčného využitia  
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/11 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
−cenu mesta vo výške 5 tis. Sk.  Ocenení:  DHZ Sp. Vlachy  
       Ľudová hudba Gregovci, Sp. Vlachy 
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       Mestská ľudová knižnica Sp. Vlachy 
−cenu primátora mesta – vecný dar vo výške do 3 tis. Sk 
     Ocenený: RNDr. Olejník, Košice  
−pamätné listy 
   Dychová hudba Vlašanka 
   p. K. Gumanová 
   vybraní čitatelia knižnice 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 19/12 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  
 schvaľuje 
−rozpočtové opatrenie – presun rozpočtových prostriedkov vo výške 400 tis. Sk                         
z kapitoly 04513 na kapitolu 08209 s účelovým určením organizačno – technickej prípravy 
slávnostného zasadnutia MsZ a osláv mesta  v mesiaci jún 2008 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  1 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:1:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, 
Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
Proti: J. Čurilla  
 
Uznesenie č. 19/13 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 berie na vedomie 
 
Správy hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch následných finančných kontrol 
−kontrola systému nakladania s pohľadávkami mesta 
−kontrola rozpočtového hospodárenia za rok 2007 rozp. organizáciou mesta MŠ, SNP 1 Sp. 
Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
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Uznesenie č. 19/14 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 berie na vedomie 
−usmernenie OR HaZZ o ochrane úrody pred požiarmi v roku 2008 
 odporúča primátorovi mesta 
pokračovať v zmysle týchto ustanovení 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla, Mgr. M. Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský, Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
 
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 11.06. 2008     Ľubomír Fifik, primátor mesta 


